
Vesipallon ydinryhmän kokousmuistio 3.10.2023 
Teams klo 18.00 

 

Paikalla 

Anni Aikala 

Reija Häkkinen 

Antti Nieminen 

Kim Johnsson 

Teemu Turunen 

Anna Väisänen 

Antti Ruohonen 

Joni Kortteus 

Marjokaisa Ryhänen 

 

 

1§ Seurojen kuulumiset 
TU: Antti jatkaa puheenjohtajana, ei ole reissattu 

Kuhat: D-joukkue kävi Saksassa valmistautumassa kauteen. Jonkun verran pelattu Cetusta vastaan 

Sentterit: Vähän omaa toimintaa, sukupolvenvaihdos käynnissä ja kokeneemmat pelaajat 

muuttaneet pois Porista. Vanhempia pelaajia vähän mutta nuoria tulossa. 

Cetus: Junnuilla sarjat käynnissä, selvitään pienillä vahingoilla Matinkylän sulkemisesta, miesten 

joukkue oli Tukholmassa seuraPM, pronssi. LEN challenger cupiin 

Vanders: Junioritoimintaa haittaa Martinlaakson uimahallin remontti. Masters on hyvin lähtenyt 

liikkeelle. Cetusta vastaan on pelattu ja nyt tarkoitus pelata Gladiusta vastaan 

Kuopio: ei osallistu SM-sarjaan 

UiTa: Paljon vesipallokoululaisia mutta vanhemmista joukkueista väki vähenee. d-sarjassa UiTan 

nimissä joukkue 

Saukot: Nuorimmissa junnuissa huono tilanne. D-junnuja vain 1 ja vesipallokerholaisia jonkun 

verran. C- ja B-ikäisiä on muutamia. Ollaan mukana Suomen Cupissa ja SM sarjassa 

 

 

2§ Sarjamääräykset 
Käytiin läpi kilpailutyöryhmässä. Haluttiin muuttaa ”Uimaliitto hoitaa” kohtia niin että ne käsitellään 

ydinryhmässä tai sarjavastaavan toimesta. Miesten SM-sarjan finaalissa on jatkossa toimitsijat ja 

kuluista vastaa Uimaliitto. Sarjamääräykset saadaan pian jakoon kaikille. 

• Anni tekee seuroille tsekkilistan siitä mitä seurojen pitää huomioida 

• Senttereiden IKC sarjaosallistuminen, onko käsitelty kilpailutyöryhmässä? Kirjattiin 

sarjamääräyksiin että vesipallon ydinryhmä voi päättää yli-ikäisten osallistumista sarjaan 

jotta senttereiden ei tarvitsisi luopua sarjasta 

• Onko käsitelty tilanne jossa Sentterit eivät pelanneet otteluita? Tämä on vietävä 

kilpailutyöryhmään. Kirjallinen ehdotus siitä kuinka Sentterit jatkavat sarjassa 

• Puhe on ollut uudelleen aikatauluttamisesta. 

• hyväksyttiin senttereiden ottelusiirtopyyntö ja sarjavastaava aikatauluttaa ottelut uudelleen 

• Yli-ikäisiä tietty määrä, 1-2 voisi pelata per ottelu. 

• Pitää muistaa infota myös Viron joukkueita muutoksista 

 

 



3§ Tuomaritoiminta 
Tuomarifoorumin järjestäminen 

• Kalle Nousiainen ottaa vastuuta tuomaritoiminnan kehittämisestä 

• Mikä on tuomaritoiminnan tilanne, tehdään kysely seuroihin tuomareista, koulutuksen 

tarpeesta ja minkä tasoista (pelinohjaaja, varsinainen, jatko) 

• Jarkko Virtanen on lähdössä Belgiaan challenger cupiin viheltämään 

 

 

4§ Maajoukkueet 
Miehet, valmistavat keksit 46 Espoo, 47 Hki ja Espoo BRNo 8.-10.12. Joukkueenjohtaja etsii 

sponsoreita ja neuvottelee uimaliiton kanssa 

 

Maajoukkueet miehissä, tarkoitus on kertoa mitä on tehty ja mikä ohjelma on, ja ohjelma halutaan 

u19, u17 ja u15 sekä naiset. Naisille on tehty vastaava suunnitelma. Kim voi tehdä rungot mutta 

maajoukkuevalmentajat tekevät valmiit kokonaisuudet oman joukkueen osalta. 

• Miehet joka toinen vuosi brno ja joka toinen EM karsinnat 

• Näin pitäisi mennä myös U19 ja U15 ja u17 

Suomen ranking-pisteitä pitäisi saada nostettua ja se onnistuu osallistumalla EM-turnauksiin 

Haluttaisiin järjestää tilaisuus Suomen Cupin yhteyteen, jossa kerrotaan maajoukkueiden Next6 -

kokonaisuudesta. 

 

5§ Vesipallon aluevalmennusjärjestelmä 

Aluevalmennusasian eteneminen. 

• Junnuista aikuisiin asti pitäisi edetä samalla tavalla 

• Taktiikat 

• Yhteiset toimintatavat 

 

 

6§ EM 19 syyskuussa 
U19 -ikäiset ja potentiaaliset U17 –pelaajat kerätään yhteen ja tiedotetaan valmentajia. 

 

 

7§ Ilmoitusasiat 
4.11. Junnuturnaus Turussa 

 

Miesten Suomen Cupin finaalit voitaisiin järjestää Turussa 16.12., gaala, maajoukkueasiat Suomen 

Cupin finaalit Turussa 

 

Haluttaisiin lisätä yhteistyötä seurojen välillä jotta päästäisiin tekemään isompia asioita ja useampia 

reissuja yhdessä toisten seurojen kanssa. Esim. ulkomaan turnausreissuista ilmoittaminen 

 

Sponsoritoiminta 

Kuhissa lähdetään tekemän pelaaja- ja valmentajahaastatteluja 

 

Suomen paras vesipalloilija -äänestykset 



Äänestyksiin halutaan mukaan tuomareiden näkökulma, valmentajien näkökulma ja pelaajien 

näkökulma 

 

 

 

 


